
 

Skolebestyrelsesmøde – Onsdag den 20. marts – 17.30-20.00 

Evt. fraværende: Afbud fra Kes og Signe 

Mødeleder: Simon 
Referent: Mette 
 
Der vil være en sandwich 
 

Pkt. Anslået tid Indhold Rammer og indhold 

1. 17.30 Formalia 
Underskrivelse af referat 

Referat: 
Referatet blev underskrevet. 

2. 17.32 Fast punkt: Meddelelser fra 
skolen: 

- Byggeri 

- Legeplads 
 

Orientering – korte opklarende spørgsmål 
Byggeri: Der har været orientering på Aula om opstarten af 
byggeriet. Hele p-pladsen ved Markhuset inddrages 
desværre i den kommende periode. Processen følges tæt af 
Simon for at sikre ordentlig og tryg adgang til skolen.  
Forventet færdiggørelse af byggeprojektet er om et års tid. 
Legeplads: 
Dialog med ejendomscentret om udbedring af legearealer 
ved I-huset. Der er afsat 100.000 kr til det og står færdig 
efter sommerferie.  
800.000 sat af til udbedring af udearealet for enden af hus A-
B. Børnebasketfonden har også budt ind på en del af 
projektet. 

3. 18.10 Fast punkt:  
Elevrådet 

Punktet udgår. 

4. 18.30 Punkter fra SKB-
medlemmer 

 

• Elevtoiletter (Rengøring og lugt samt antal) – Ønske 
fra Signe 
Referat:  
Udsættes idet Signe har afbud og hun ønsker 
punktet kobles sammen med 
trivselsundersøgelsen. 

 

5. 18.40 Skoleårets planlægning Simon orienterer om processen i fht. skoleårets 
planlægning.  
Forhåbentlig flere ressourcer til særlige indsatser.  
Der overvejes at etablere en ekstra klasse i CNT 
udskoling grundet højt elevtal.  
Simon orienterede om nyansættelse med AKT-funktion 
på HSK. 

6. 18.55 Evaluering af den 

forkortede skoledag 

Alle teams er blevet spurgt og ledelsen er i gang med 
indsamling af disse evalueringer. 
Maria: Kan mødetiden harmoniseres 0.-3.? Simon svarer 
bekræftende på det. 
Fungerer godt med delehold i praktisk-musiske fag. 
Oplever ikke et fald i fagligheden selvom de har en kortere 
skoledag. 

Dato: 12. marts 2024  



Anne: Taler også for en ensartethed i indskolingen i fht. 
hvornår skoledagen slutter. Det kan dog være tidligt for 
elever i 3. kl, at have fri kl. 13.10, hvis de ikke går i SFO. 
I udskolingen er effekten lidt sværere at identificere. 
I-huset ønsker at eleverne har fri kl. 13.55 alle dage. 
Evalueringerne er punkt på lederteammøde torsdag d. 21/3, 
hvorefter der træffes beslutninger for kommende skoleår. 
 

7. 19.20 Indskrivningstal skoleår 
24/25 og elevtalsprognose 
– update 

Simon orienterer om, at skolen skal have fire 0.klasser næste 
år. Det betyder, at flere elever udenfor distriktet også har 
fået en plads.  
Lokaleudfordring da der pt. kun er tre klasselokaler. Nyt 
lokale etableres i Hus B ved inddragelse af del af 
fællesrummet.  
Der overvejes forskellige alternative løsninger for at skabe 
plads til Sfo-aktiviteter. 
Udgiften til etablering af det ekstra lokale tages ikke af 
skolens budget. 
Elevprognoserne de kommende 5 år ser ikke ud til at 
overstige elevtal til 3 klasser. 
Udfordring med plads til mellemform for hele skolens elever. 
Der overvejes flere forskellige løsninger her for at etablere et 
lokale til en mellemform målrettet udskolingselever. 
 

8. 19.30 Proces for 
skolebestyrelsesvalg 

Se bilag 1 fra sidste møde. 
Maria indtræder i valgbestyrelsen sammen med Ingrid og 
Simon. 
Simon gennemgår tidsplan for skolebestyrelsesvalg. 
 
Drøftelse af fordele og ulemper ved de to scenarier med 
enten valgperiode på 2 eller 4 år. 
 Beslutning:  
Der bibeholdes valgperiode på 4 år med forskudt valg hvert 
2. år, således alle medlemmer ikke udskiftes på samme tid. 
Valgbestyrelsen mødes efter påske i fht. udarbejdelse af 
video-promovering af skolebestyrelsesarbejdet forud for 
valget. 

9. 19.50 Fast punkt: Hvad skal 
kommunikeres ud? 

Løbende kommunikation om skoleårets planlægning. 
Info ud om forestående skolebestyrelsesvalg 

10. 19.55 Fast punkt:  
Evt. 

Beth er bekymret for forslag i kommunal spareplan på 
taxakørsel til CNT-elever. 
Proces 
Sagen behandles i Skole-, Unge- og Uddannelsesudvalget 
den 18. marts 2024, i Økonomi- og Erhvervsudvalget den 23. 
april 2024 og i Byrådet den 30. april 2024. Efter Byrådets 
behandling sendes effektiviseringsforslag i høring hos de 
berørte skolebestyrelser og Handicaprådet. 
 
Link til sag om kørsel til specialtilbud: 
https://dagsordener.horsens.dk/vis?Referat-Skole-%2C-
Unge--og-Uddannelsesudvalget-d.18-03-2024-
kl.11.00&id=1627693f-2ee4-4824-92df-0f080e10b713  
 
 

https://dagsordener.horsens.dk/vis?Referat-Skole-%2C-Unge--og-Uddannelsesudvalget-d.18-03-2024-kl.11.00&id=1627693f-2ee4-4824-92df-0f080e10b713
https://dagsordener.horsens.dk/vis?Referat-Skole-%2C-Unge--og-Uddannelsesudvalget-d.18-03-2024-kl.11.00&id=1627693f-2ee4-4824-92df-0f080e10b713
https://dagsordener.horsens.dk/vis?Referat-Skole-%2C-Unge--og-Uddannelsesudvalget-d.18-03-2024-kl.11.00&id=1627693f-2ee4-4824-92df-0f080e10b713


 

 

 


